
Protokół I/20 
obrad XV sesji Sejmiku Województwa Mazowieckiego,  

 która odbyła się 21 stycznia 2020 r. w Warszawie 
 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik Rakowski – 

otworzył obrady i stwierdził ich prawomocność.   

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 

Rakowski.  

 

Do porządku obrad zgłoszono następujące propozycje zmian: 
 
1. Marszałek Adam Struzik zgłosił propozycję zmiany polegającą na wprowadzeniu 

dwóch projektów uchwał do porządku obrad: 
 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Województwa Mazowieckiego na lata 2020-2038 (druk nr 319) 

 
Głosowanie zaproponowanej zmiany w porządku obrad:  

za – 25 

przeciw – 22 

wstrzymało się – 0 

 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej 

Województwa Mazowieckiego na 2020 rok (druk nr 320) 

 

Głosowanie zaproponowanej zmiany w porządku obrad:  

za – 25 

przeciw – 22 

wstrzymało się – 0 

 

Ww. projekty uchwał nie zostały wprowadzone do porządku obrad. 

 

2. Radny Artur Czapliński zgłosił propozycję zmiany polegającą na wprowadzeniu 

do porządku obrad informacji o podwyżkach cen w Kolejach Mazowieckich oraz 

kryzysu w Muzeum Etnograficznym w Warszawie. 
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Głosowanie zaproponowanej zmiany w porządku obrad:  

za – 23 

przeciw – 23 

wstrzymało się – 0 

 

Ww. zmiana nie została wprowadzona do porządku obrad. 

 

Głos w dyskusji zabrali:  

- Adam Struzik,  

- Artur Czapliński, 

- Mirosław Augustyniak, 

- Marek Miesztalski. 

 

Po zakończeniu procedowania punktu 2 głos zabrali: 

 

- Senator Jan Maria Jackowski, 

- Poseł Paulina Matysiak. 

 

 
SEJMIK WOJEWÓDZTWA MAZOWIECKIEGO 

VI kadencja 
PORZĄDEK OBRAD 

XV SESJI SEJMIKU WOJEWÓDZTWA MAZOWIECKIEGO 
w dniu 21 stycznia 2020 roku 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie 
określenia programu ochrony środowiska przed hałasem dla terenów poza 
aglomeracjami, tj. obszarów dróg położonych na terenie miast Siedlce i Ostrołęka, 
których eksploatacja może powodować negatywne oddziaływanie akustyczne 
(druk nr 303). 

4. Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie 
podania do publicznej wiadomości informacji o przyjęciu przez Sejmik 
Województwa Mazowieckiego uchwały w sprawie określenia programu ochrony 
środowiska przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, tj. obszarów dróg 
położonych na terenie miast Siedlce i Ostrołęka, których eksploatacja może 
powodować negatywne oddziaływanie akustyczne oraz o możliwości zapoznania 
się z jego treścią i uzasadnieniem zawierającym informacje o udziale 
społeczeństwa (druk nr 304). 

5. Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Rolnictwa i Terenów 
Wiejskich o projekcie uchwały w sprawie dopuszczenia utrzymywania pszczół 
rasy środkowoeuropejskiej linii Kampinoska oraz zakazu utrzymywania pszczół 
innych ras i linii (druk nr 282). 

6. Sprawozdanie Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie nagrody Samorządu Województwa 
Mazowieckiego im. Cypriana Kamila Norwida (druk nr 295). 
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7. Sprawozdanie Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie konkursu pt. „Mazowieckie Zdarzenia Muzealne 
– Wierzba” (druk nr 306). 

8. Sprawozdanie Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego o projekcie uchwały w 
sprawie podziału samorządowej instytucji kultury pn.: „Muzeum im. Jacka 
Malczewskiego w Radomiu” oraz utworzenia samorządowej instytucji kultury pn.: 
„Muzeum Jana Kochanowskiego w Czarnolesie” i nadania jej statutu (druk nr 
301). 

9. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Warszawie, 
wchodzącej w skład Zespołu Medyczno-Społecznych Szkół Policealnych w 
Warszawie (druk nr 308). 

10. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Płocku, wchodzącej w 
skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w Płocku (druk nr 309). 

11. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Otwocku, wchodzącej 
w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w Otwocku (druk nr 310). 

12. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Przasnyszu, 
wchodzącej w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w Przasnyszu 
(druk nr 311). 

13. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Mińsku Mazowieckim, 
wchodzącej w skład Zespołu Medyczno-Społecznych Szkół Policealnych w 
Mińsku Mazowieckim (druk nr 312). 

14. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Ciechanowie, 
wchodzącej w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w Ciechanowie 
(druk nr 313). 

15. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Ostrołęce, wchodzącej 
w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Ostrołęce (druk nr 
314). 

16. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej im. prof. Zbigniewa Religi 
w Siedlcach, wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Siedlcach (druk nr 315). 

17. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Radomiu, wchodzącej 
w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Radomiu (druk nr 
316). 

18. Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Warszawie, 



4 

 

wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Warszawie (druk nr 317). 

19. Projekt uchwały w sprawie skierowania wniosku do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego o rozpatrzenie sporu o właściwość pomiędzy Starostą Powiatu 
Mińskiego a Sejmikiem Województwa Mazowieckiego w przedmiocie wskazania 
organu właściwego do rozpatrzenia wniosku Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki w 
sprawie wydania decyzji na odłów, odłów z uśmierceniem oraz odstrzał 
redukcyjny dzików na terenie gminy Mińsk Mazowiecki (druk nr 299). 

20. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Województwa Mazowieckiego z 
międzynarodowego zrzeszenia „Airport Regions Conference” (druk nr 300). 

21. Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
zasad udzielania 
i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na 
obszarze Województwa Mazowieckiego (druk nr 302). 

22. Projekt uchwały w sprawie przedstawiciela Sejmiku Województwa Mazowieckiego 
w Regionalnej Radzie Ochrony Przyrody (druk nr 305). 

23. Projekt uchwały w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok (druk nr 
307). 

24. Projekt uchwały w sprawie opinii w przedmiocie zmiany granic administracyjnych 
Gminy Mirzec (druk nr 318). 

25. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Województwa Mazowieckiego na lata 2020-2038 (druk nr 319). 

26. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej 
Województwa Mazowieckiego na 2020 rok (druk nr 320). 

27. Informacja spółki Koleje Mazowieckie w sprawie cen biletów. 

28. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w II półroczu 2019 roku. 

29. Interpelacje i zapytania. 

30. Sprawy różne. 

31. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie 
określenia programu ochrony środowiska przed hałasem dla terenów poza 
aglomeracjami, tj. obszarów dróg położonych na terenie miast Siedlce i 
Ostrołęka, których eksploatacja może powodować negatywne oddziaływanie 
akustyczne (druk nr 303). 

 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska – Mirosław Augustyniak – przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Głos w dyskusji zabrali: 
- Artur Czapiński, 
- Michał Góras, 
- Jakub Kowalski, 
- Adam Struzik. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 303: 

za – 49 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie określenia programu ochrony środowiska przed 
hałasem dla terenów poza aglomeracjami, tj. obszarów dróg położonych na 
terenie miast Siedlce i Ostrołęka, których eksploatacja może powodować 
negatywne oddziaływanie akustyczne. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie 
podania do publicznej wiadomości informacji o przyjęciu przez Sejmik 
Województwa Mazowieckiego uchwały w sprawie określenia programu ochrony 
środowiska przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, tj. obszarów dróg 
położonych na terenie miast Siedlce i Ostrołęka, których eksploatacja może 
powodować negatywne oddziaływanie akustyczne oraz o możliwości 
zapoznania się z jego treścią i uzasadnieniem zawierającym informacje o 
udziale społeczeństwa (druk nr 304). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska – Mirosław Augustyniak – przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 304: 

za – 47 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji 
o przyjęciu przez Sejmik Województwa Mazowieckiego uchwały w sprawie 
określenia programu ochrony środowiska przed hałasem dla terenów poza 
aglomeracjami, tj. obszarów dróg położonych na terenie miast Siedlce i 
Ostrołęka, których eksploatacja może powodować negatywne oddziaływanie 
akustyczne oraz o możliwości zapoznania się z jego treścią i uzasadnieniem 
zawierającym informacje o udziale społeczeństwa. 

 

Punkt 5 

Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Rolnictwa i Terenów 
Wiejskich o projekcie uchwały w sprawie dopuszczenia utrzymywania pszczół 
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rasy środkowoeuropejskiej linii Kampinoska oraz zakazu utrzymywania pszczół 
innych ras i linii (druk nr 282). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Terenów Wiejskich – Leszek Przybytniak – 
przedstawił sprawozdanie, zgodnie z którym komisje pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Janina Ewa Orzełowska 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 282 wraz z autopoprawką: 

za – 49 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie dopuszczenia utrzymywania pszczół rasy 
środkowoeuropejskiej linii M Kampinoska oraz zakazu utrzymywania pszczół 
innych ras i linii. 

 

 
 

Punkt 6 

Sprawozdanie Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie nagrody Samorządu Województwa 
Mazowieckiego im. Cypriana Kamila Norwida (druk nr 295). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego – Jadwiga Zakrzewska 
– przedstawiła sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 295: 

za – 48 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nagrody Samorządu 
Województwa Mazowieckiego im. Cypriana Kamila Norwida. 

 

Punkt 7 

Sprawozdanie Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie konkursu pt. „Mazowieckie Zdarzenia 
Muzealne – Wierzba” (druk nr 306). 
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Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego – Jadwiga Zakrzewska 
– przedstawiła sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 306: 

za – 49 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie konkursu pt. 
„Mazowieckie Zdarzenia Muzealne – Wierzba” 

 

Punkt 8 

Sprawozdanie Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego o projekcie uchwały 
w sprawie podziału samorządowej instytucji kultury pn.: „Muzeum im. Jacka 
Malczewskiego w Radomiu” oraz utworzenia samorządowej instytucji kultury 
pn.: „Muzeum Jana Kochanowskiego w Czarnolesie” i nadania jej statutu (druk 
nr 301). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego – Jadwiga Zakrzewska 
– przedstawiła sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

Głos w dyskusji zabrali: 
- Artur Czapliński, 
- Mirosław Augustyniak, 
- Wiesław Raboszuk, 
- Michał Góras, 
- Wojciech Kudelski, 
- Jan Rejczak, 
- Adam Struzik. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 301: 

za – 26 
przeciw – 4 
wstrzymało się – 17 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie podziału samorządowej instytucji kultury pn.: 
„Muzeum im. Jacka Malczewskiego w Radomiu” oraz utworzenia 
samorządowej instytucji kultury pn.: „Muzeum Jana Kochanowskiego w 
Czarnolesie” i nadania jej statutu. 
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Marszałek Adam Struzik zgłosił propozycję zmiany porządku obrad polegającą na 
wprowadzeniu dwóch projektów uchwał: 

 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Województwa Mazowieckiego na lata 2020-2038 (druk nr 319) 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej 

Województwa Mazowieckiego na 2020 rok (druk nr 320) 

 

Radny Jakub Kowalski zgłosił propozycję zmiany polegającą na wprowadzeniu do 

porządku obrad informacji o podwyżkach cen w Kolejach Mazowieckich. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę w celu zwołania posiedzenia Konwentu. 

 
 

Punkt 9 

Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Warszawie, 
wchodzącej w skład Zespołu Medyczno-Społecznych Szkół Policealnych w 
Warszawie (druk nr 308). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski i uzgodnił z radnym sprawozdawcą, że punkty 9 – 18 będą rozpatrywane 
łącznie. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego – Krzysztof 
Skolimowski – przedstawił sprawozdania, zgodnie z którymi komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekty uchwał. 

Głos w dyskusji zabrali 

- Michał Góras, 

- Mirosław Krusiewicz – dyrektor Departamentu Edukacji Publicznej i Sportu 

 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 308: 

za – 47 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w 
Warszawie, wchodzącej w skład Zespołu Medyczno-Społecznych Szkół 
Policealnych w Warszawie. 

Punkt 10 
 

Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Płocku, wchodzącej 
w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w Płocku (druk nr 309). 
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Głosowanie projektu uchwały z druku nr 309: 

za – 43 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 1 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w 
Płocku, wchodzącej w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w 
Płocku. 

 

Punkt 11 

Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Otwocku, 
wchodzącej w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w Otwocku (druk 
nr 310). 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 310: 

za – 46 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w 
Otwocku, wchodzącej w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w 
Otwocku. 

 

Punkt 12 

Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Przasnyszu, 
wchodzącej w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w Przasnyszu 
(druk nr 311). 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 311: 

za – 48 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w 
Przasnyszu, wchodzącej w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w 
Przasnyszu. 

 

Punkt 13 

Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Mińsku 
Mazowieckim, wchodzącej w skład Zespołu Medyczno-Społecznych Szkół 
Policealnych w Mińsku Mazowieckim (druk nr 312). 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 312: 

za – 47 
przeciw – 1 
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wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w 
Mińsku Mazowieckim, wchodzącej w skład Zespołu Medyczno-Społecznych 
Szkół Policealnych w Mińsku Mazowieckim. 

 

Punkt 14 

Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Ciechanowie, 
wchodzącej w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w Ciechanowie 
(druk nr 313). 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 313: 

za – 49 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w 
Ciechanowie, wchodzącej w skład Zespołu Medycznych Szkół Policealnych w 
Ciechanowie. 

 

Punkt 15 

Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Ostrołęce, 
wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Ostrołęce (druk nr 314). 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 314: 

za – 48 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w 
Ostrołęce, wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Ostrołęce. 

Punkt 16 

Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej im. prof. Zbigniewa 
Religi w Siedlcach, wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Siedlcach (druk nr 315). 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 315: 

za – 47 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej im. prof. 
Zbigniewa Religi w Siedlcach, wchodzącej w skład Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Siedlcach. 
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Punkt 17 

Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Radomiu, 
wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Radomiu (druk nr 316). 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 316: 

za – 46 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w 
Radomiu, wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Radomiu. 

 

Punkt 18 

Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i Szkolnictwa Wyższego o projekcie 
uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w Warszawie, 
wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Warszawie (druk nr 317). 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 317: 

za – 48 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej w 
Warszawie, wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Warszawie. 

 
Głosowanie nad wnioskami o rozszerzenie porządku obrad. 
 

Wniosek o dodanie punktu 25 - projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Mazowieckiego na lata 2020-2038 
(druk nr 319) 

 
Głosowanie zaproponowanej zmiany w porządku obrad:  

za – 47 

przeciw – 1 

wstrzymało się – 0 

 

Wniosek o dodanie punktu 26 - projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwały budżetowej Województwa Mazowieckiego na 2020 rok (druk nr 320) 

 

Głosowanie zaproponowanej zmiany w porządku obrad:  
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za – 46 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

 

Ww. projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad. 

 

Wniosek o dodanie punktu - informacja o podwyżkach cen w Kolejach Mazowieckich. 

 

Głosowanie zaproponowanej zmiany w porządku obrad:  

za – 47 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

 

Ww. zmiana została wprowadzona do porządku obrad. 

 

 

 

Punkt 19 

Projekt uchwały w sprawie skierowania wniosku do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego o rozpatrzenie sporu o właściwość pomiędzy Starostą 
Powiatu Mińskiego a Sejmikiem Województwa Mazowieckiego w przedmiocie 
wskazania organu właściwego do rozpatrzenia wniosku Wójta Gminy Mińsk 
Mazowiecki w sprawie wydania decyzji na odłów, odłów z uśmierceniem oraz 
odstrzał redukcyjny dzików na terenie gminy Mińsk Mazowiecki (druk nr 299). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Projekt uchwały przedstawiła Janina Ewa Orzełowska – Członek Zarządu 
Województwa Mazowieckiego i zgłosiła wniosek o przejście do drugiego czytania. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
- Stefan Traczyk, 
- Artur Czapliński. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 299: 

za – 44 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 2 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie skierowania wniosku do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego o rozpatrzenie sporu o właściwość pomiędzy Starostą 
Powiatu Mińskiego a Sejmikiem Województwa Mazowieckiego w przedmiocie 
wskazania organu właściwego do rozpatrzenia wniosku Wójta Gminy Mińsk 
Mazowiecki w sprawie wydania decyzji na odłów, odłów z uśmierceniem oraz 
odstrzał redukcyjny dzików na terenie gminy Mińsk Mazowiecki. 
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Punkt 20 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Województwa Mazowieckiego z 
międzynarodowego zrzeszenia „Airport Regions Conference” (druk nr 300). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Projekt uchwały przedstawił Adam Struzik – Marszałek Województwa Mazowieckiego 
– i zgłosił wniosek o przejście do drugiego czytania. 

Głos w dyskusji zabrali: 
- Stefan Traczyk, 
- Adam Struzik, 
- Artur Czapliński. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 300: 

za – 49 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie wystąpienia Województwa Mazowieckiego z 
międzynarodowego zrzeszenia „Airport Regions Conference”. 

 

Punkt 21 

Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
zasad udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 
położonych na obszarze Województwa Mazowieckiego (druk nr 302). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Projekt uchwały przedstawił Wiesław Raboszuk – Wicemarszałek – i zgłosił wniosek 
o przejście do drugiego czytania. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 302: 

za – 49 
przeciw – 0 
wstrzymało się –0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 
sprawie zasad udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków, położonych na obszarze Województwa Mazowieckiego. 
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Punkt 22 

Projekt uchwały w sprawie przedstawiciela Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego w Regionalnej Radzie Ochrony Przyrody (druk nr 305). 

 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – 
Marcin Podsędek. 

Projekt uchwały przedstawił Marcin Podsędek - Wiceprzewodniczący Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego -  i zgłosił wniosek o przejście do drugiego czytania. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 305: 

za – 42 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie przedstawiciela Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego w Regionalnej Radzie Ochrony Przyrody. 

 

Po zakończeniu procedury głosowania głos zabrał radny Artur Czapliński. 

 

Punkt 23 

Projekt uchwały w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok (druk 
nr 307). 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – 
Marcin Podsędek. 

Projekt uchwały przedstawił Witold Kołodziejski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
– i zgłosił wniosek o przejście do drugiego czytania. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 307: 

za – 49 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 
rok. 

 

Punkt 24 

Projekt uchwały w sprawie opinii w przedmiocie zmiany granic 
administracyjnych Gminy Mirzec (druk nr 318). 
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Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – 
Marcin Podsędek. 

Projekt uchwały przedstawił Adam Struzik – Marszałek Województwa Mazowieckiego 
i zgłosił wniosek o przejście do drugiego czytania. 

Głos w dyskusji zabrali: 
- Artur Czapliński, 
- Adam Struzik, 
- Jan Rejczak, 
- Michał Góras, 
- Krzysztof Skolimowski, 
- Elżbieta Kozubek – dyrektor MBPR. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 318: 

za – 22 
przeciw – 3 
wstrzymało się – 23 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie opinii w przedmiocie zmiany granic 
administracyjnych Gminy Mirzec. 

 

Punkt 25 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Województwa Mazowieckiego na lata 2020-2038 (druk nr 319). 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – 
Marcin Podsędek. 

Marek Miesztalski  – Skarbnik Województwa Mazowieckiego - przedstawił projekty 
uchwał z pkt 25 (druk nr 319)  i 26 (druk nr 320) i zgłosił wniosek o przejście do 
drugiego czytania.  

Głos w dyskusji zabrali: 
- Michał Góras 

 
Głosowanie projektu uchwały z druku nr 319:  

za – 46 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

 

Sejmik podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Mazowieckiego na lata 2020-2038. 

 

Punkt 26 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej 

Województwa Mazowieckiego na 2020 rok (druk nr 320). 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
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Głosowanie projektu uchwały z druku nr 320:  

za – 45 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

 

Sejmik podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwały budżetowej 

Województwa Mazowieckiego na 2020 rok. 

 

 
Punkt 27 

Informacja Spółki Koleje Mazowieckie w sprawie cen biletów. 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – 
Marcin Podsędek. 

 
Informację przedstawił Dariusz Grajda – Wiceprezes Zarządu Spółki KM. 

 

Głos w dyskusji zabrali:  

- Krzysztof Strzałkowski, 

- Dariusz Grajda, 

- Michał Góras, 

- Artur Czapliński, 

- Michał Grodzki, 

- Jan Rejczak, 

- Andrzej Bittel, 

- Wojciech Kudelski, 

- Łukasz Kudlicki, 

- Marcin Grabowski, 

- Krzysztof Skolimowski. 
 

 
Punkt 28 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w II półroczu 2019 roku. 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – 
Marcin Podsędek. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Witold Kołodziejski. 
 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
 
Sejmik zapoznał się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Rewizyjnej w II 
półroczu 2019 roku. 
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Punkt 29 

Interpelacje i zapytania 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – 
Marcin Podsędek. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Artur Czapliński 
 

Punkt 30 

Sprawy różne 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – 
Marcin Podsędek. 

 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Punkt 31 

Zamknięcie posiedzenia 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – 
Marcin Podsędek. 

Prowadzący obrady poinformował o terminie kolejnej sesji i zamknął XV sesję 
Sejmiku Województwa Mazowieckiego. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego 

 
 

Marcin Podsędek  

 Przewodniczący Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego 

 
 

Ludwik Rakowski 

 
 
  

  

   
 

Sekretarz obrad: 
 
 
Ewa Białecka 

 
 
 
 
 
Protokół sporządziły: 
Agnieszka Czarnecka-Niedbałko 
Laura Kaczyńska 
Małgorzata Markuszewska 


